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O budúcnosti Parku kultúry a oddychu (PKO) v Bratislave sa včera nerozhodovalo. Pôvodne mal primátor
mesta Andrej Ďurkovský hovoriť o možnosti odkúpenia pozemkov pod PKO s aktivistami a vlastníkom –
investorskou spoločnosťou Henbury Development, s.r.o. Tá však informovala, že sa na trojstrannom
rokovaní nezúčastní. Primátor toto rozhodnutie akceptoval a v najbližších dňoch by sa mal s investorom
dohodnúť na termíne dvojstranného rokovania. Pozemky s rozlohou 29 400 m2 za takmer 9,33 mil. €
predali mestskí poslanci v lete 2005. Investor mal zaplatiť takmer 4,98 mil. €, zvyšok mal uhradiť
vybudovaním promenády na priľahlých mestských pozemkoch. Po marcovom stretnutí s občianskymi
aktivistami mesto deklarovalo záujem ich spätne odkúpiť. Investor však ponúkol pozemky za 24,7 mil. €, čo
je podľa neho cena zohľadňujúca ďalšie náklady s uplatňovaním vlastníckych práv. „Jedným dychom
môžem povedať, že suma tak, ako bola navrhnutá, je pre mňa neprijateľná,“ uviedol Ďurkovský.
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